
PROTOKÓŁ ZE SPOTKANIA KOMIETETU REWITALIZACJI W DNIU 18.10.2022 r.  

 

Spotkanie Komitetu Rewitalizacji odbyło się 18 października 2022 r. w sali 111 budynku 

Urzędu Miejskiego przy ul. Czarnieckiego 17 w Stargardzie.  

 Spotkanie rozpoczęła P. Barbara Ankutowicz, Przewodnicząca Komitetu Rewitalizacji, 

witając zgromadzonych członków komitetu i przedstawiając agendę spotkania. Następnie głos 

zabrała Pani Arleta Majewska, Dyrektor Wydziału Panowania i Rozwoju, opisując plan realizacji 

zadania polegającego na zagospodarowaniu skarpy za Książnicą Stargardzką. Projekt będzie 

realizowany w dniach 18-19 listopada br. Projekt zakłada nasadzenia na skarpie przy udziale 

członków komitetu i mieszkańców strefy rewitalizacji. Następnie głos zabrała Pani Jolanta 

Aniszewska, Dyrektor Książnicy Stargardzkiej, opowiadając o roślinach, które zostały wybrane 

do zagospodarowania skarpy i przedstawiając zakres zaawansowania prac w Książnicy. Pani 

Aniszewska opowiedziała również o działaniu planowanym w przyszłym roku, a mianowicie o 

zagospodarowaniu pozostałej części skarpy za Książnicą jako miejsca na zielnik, który będzie 

wykorzystywany przy wszelkiego rodzajów warsztatach edukacyjnych. Pani Majewska 

zaprosiła członków komitetu do włączenia się w realizacje projektu. 

Kolejnym punktem spotkania była dyskusja na temat pomysłów działań rewitalizacyjnych na 

przyszły rok. Pan Przemek Urbański zgłosił pomysł zbudowania ogrodu sensorycznego dla 

niepełnosprawnych dzieci. Zgłoszono kilka propozycji lokalizacji takiego ogrodu: park 

Zamkowy, park 3 Maja, skwer na skrzyżowaniu ul. Bydgoskiej i ul. Andersa. Zaproponowane 

lokalizacje zostaną sprawdzone przez Wydział Planowania i Rozwoju. Na koniec Pani Majewska 

zgłosiła propozycję wystosowania pisma do Prezydenta z prośba o wyodrębnienie w 

Stargardzkim Budżecie Obywatelskim środków na działania w obszarze rewitalizacji.  

Na tym spotkanie zakończono.  
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